



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်

စာအမှတ်၊ မဗဘ/နပတ/FIS/(၂၈ /၂၀၂၁)

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၁ ရက်

အကြောင်းအရာ။ **ငွေသားစီမံခန့်ခွဲမှုချောမွေ့အဆင်ပြေစေရေးလိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်ကိစ္စ**

၁။ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်သည် နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ဒစ်ဂျစ်တယ်စီးပွားရေး အဆောက်အအုံသို့ အသွင်ကူးပြောင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များအား အရှိန်အဟုန်မပြတ် ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်၊ ငွေပေးချေမှုစနစ်များပိုမိုထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် အစဉ်တစိုက် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိရာ အီလက်ထရောနစ်ငွေပေးချေမှုနည်းလမ်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဘဏ်များနှင့် ဘဏ်မဟုတ်သည့် ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများကို ခွင့်ပြုပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အများပြည်သူတို့မှ ငွေသားသုံးစွဲမှုကို လျှော့ချပြီး အစိုးရဌာနများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်နှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအကြား ငွေပေးချေမှုပြုရာတွင် ဒစ်ဂျစ်တယ်စနစ်ဖြင့် တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ ဘဏ်များနှင့် ဘဏ်မဟုတ်သည့်ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ငွေသားစီမံခန့်ခွဲမှု ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန်အတွက် ဘဏ်များအနေဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါသတ်မှတ်ချက်များကို ၁-၃-၂၀၂၁ ရက်နေ့မှစ၍ ယာယီ လိုက်နာဆောင်ရွက်သွားရန် ညွှန်ကြားလိုက်သည်-

- (က) အီလက်ထရောနစ်နည်းလမ်းဖြင့် ငွေပေးချေခြင်း/ စာရင်းပြောင်းနည်းဖြင့် ပေးချေခြင်း တို့ကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်သွားရန်ဖြစ်ပါသည်။
- (ခ) ငွေသားထုတ်ယူခြင်းအတွက် ငွေစာရင်းအမျိုးအစားအလိုက် ကန့်သတ်ချက်များကို အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရန် ဖြစ်ပါသည်-
  - (၁) ATM/POS (Card Less Withdraw အပါအဝင်) မှ ငွေသား ထုတ်ယူမှုကို တစ်ရက်လျှင် အများဆုံး ကျပ် (၅)သိန်း၊
  - (၂) ဘဏ်ငွေစာရင်းအသီးသီးမှ ငွေသားထုတ်ယူခြင်းကို လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးချင်း အတွက် တစ်ပတ်လျှင် အများဆုံး ကျပ်သိန်း (၂၀) နှင့် ကုမ္ပဏီ/အဖွဲ့အစည်းများ အတွက် တစ်ပတ်လျှင် အများဆုံး ကျပ်သိန်း (၂၀၀)။
- (ဂ) Time Deposit ငွေစာရင်း သက်တမ်းစေ့ရောက်ပါက ထပ်မံအပ်နှံခြင်း (သို့မဟုတ်) Saving AC / Call AC/ Current AC နှစ်သက်ရာသို့ စာရင်းပြောင်း ထည့်သွင်း ပေးပြီးနောက် ငွေသားထုတ်ယူလိုပါက အပိုဒ် (ခ) ပါ သတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးရန်ဖြစ်ပါသည်။

(ဃ) အစိုးရဌာနများနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကြီးများ၏ လကုန်ရက်တွင် လုပ်ခ/လစာ ပေးချေမှုများအတွက် လိုအပ်ချက်အပေါ်မူတည်၍ ဘဏ်များအနေဖြင့် မိမိ၏ ငွေကြေးလက်ကျန် အခြေအနေအရ စိစစ်ထုတ်ပေးရန်နှင့် လိုအပ်ပါက ဗဟိုဘဏ်သို့ တင်ပြဆောင်ရွက်သွားရန် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အစိုးရဌာနဆိုင်ရာများ၏ ငွေပေးချေမှုများကို မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်မှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသော CBM-NET System ကို အသုံးပြု၍ ဘဏ်ရှိစာရင်းများမှ တစ်ဆင့် ငွေပေးချေသည့် နည်းလမ်းများ၊ ဗဟိုဘဏ်မှ ခွင့်ပြုချက်ရရှိထားသော ဘဏ်နှင့် ဘဏ်မဟုတ်သည့် ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ ဆောင်ရွက်နေသော အီလက်ထရောနစ် ငွေပေးချေမှု နည်းလမ်းများ၊ မိုဘိုင်းငွေပေးချေမှုနည်းလမ်းများ၊ Cheque/ PO များကို ဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် မိမိတို့ဌာနနှင့် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများအကြား ငွေသားသုံးစွဲမှုလျှော့ချရေးကို အဓိကဦးစားပေးဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

၄။ အထက်အပိုဒ် (၂) ပါ ငွေသားထုတ်ယူမှုကန့်သတ်ချက်များအား ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများ ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်သည့်အချိန်အခါတွင် ထပ်မံအကြောင်းကြားသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

(ပုံ) xxxxxxxxxxxx  
ဥက္ကဋ္ဌ (ကိုယ်စား)  
(သန်းသန်းဆွေ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ)

ဖြန့်ဝေခြင်း  
ဘဏ်များအားလုံး

မိတ္တူကို

စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်စက်မှုဝန်ကြီးဌာန - အစိုးရဌာနများသို့ လိုအပ်သလို  
လမ်းညွှန်မှုပြုနိုင်ရန်ပေးပို့အပ်ပါသည်။

ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်  
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်  
ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်